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Skolebestyrelsesmøde 
Fjordlandsskolen 
 

 

Referat fra møde i Skibby 

D. 26. august 2024 kl. 17.-19.30 

 

 

 

MØDEDELTAGERE 

Klaus Bertelsen  

Anne Hegestand 

Brian Nielsen   

Jimmy Petersen  

Katharina Manniche  

Henrik Jensen  

Randi Petersen  

Jesper Højlund   

Steffen Hansen  

Kristoffer Klepper – suppleant 

Heidi Mollerup - suppleant 

Iben Iversholt – suppleant  

Malene Foyers – suppleant  

Biana Hartvigsen – suppleant  

 

 

 

Inviterede:  

 

 

 

Dagsorden 
 

 

 

Sag nr. 1 Nyt fra formand, skoleleder, afdelinger, personale og elevråd. 

 

Skoleleder: Skoleåret er gået i gang, alle de stillinger der er blevet slået op er 

blevet besat. De sidste starter 1. oktober. Kommunen er i gang med program 

for stærkere læringsfællesskaber. Der er en konsulent tilknyttet.  

Der er oplæg fra Bodil Nielsen i morgen, som skal lave en workshop sammen 

med dansklærerne. 
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Der er ikke valgt elevråd endnu. 

 

Dalby: En del timer i 1-3. og 4-6. klasse er parallellagt og man vil prøve at 

samkøre klasserne mere og mere i løbet af året.  

 

Skuldelev: Har parallel lagt dansk, matematik, idræt, natur-teknik og musik, 

som de har sammen. Når 1. klasse er landet vil de deltage i N/T og musik 

sammen med 2. og 3. klasse. Men tidligst efter efterårsferien. 

På mellemtrinnet har man forsøgt at lægge musik, HDS og Billedkunst parallelt. 

De arbejder videre med udeskole.  

 

Skibby: 8. kl. skal snart på lejrskole. Eleverne er opmærksomme på at man 

skal håndhæve skolebestyrelsens ordensregler, når nu de er meldt ud, på 

forældremøder. Der er forældremøder i indskoling og mellemtrin.  

 

 

Sag nr. 2  - Økonomi – Jimmy fremlægger status på budget 2024.08.26 

 

Skolens økonomi er presset og vi skal være forsigtige både i forhold til løn og 

materialer.  

 

 

Sag nr. 3 TEMA – Program for Stærkere Læringsfællesskaber. Med 

dagsorden er fremsendt særlig pakke til brug for skolebestyrelsens arbejde 

med Stærkere Læringsfællesskaber. Bestyrelsen skal inden mødet 

gennemgå pakken og lytte til den podcast, som er en del af pakken. Som 

en del af punktet drøfter bestyrelsen eventuelle principper og 

kommunikation fra bestyrelsen side i forhold til programmet. 

 

Drøftet 

 

 

Sag nr. 4 Opfølgning på skolebestyrelsens arbejde med skolens struktur, 

økonomi og børnetal. På sidste bestyrelsesmøde blev forskellige 

indsatser drøftet. Skolebestyrelsen får en status på indsatserne. 

 

Udsat til næste møde 

 

 

Sag nr. 5 Evt.  

 

Er der et skolebestyrelseskrav til hvad der skal på af cykelhjelme osv. 

Skolebestyrelsen laver et princip om det på et kommende møde.  

 

Der skal laves et princip der forholder sig til bare overkroppe for drenge og 

piger, omklædning etc.  
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